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Protokół nr 7/2022                                                                                                 

z posiedzenia XLIII Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

 

WAK.0002.7.2022 

XLIII Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 29 sierpnia 2022 roku odbyła się         

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:20 tego 

samego dnia.  

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Antoni Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 

23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 
wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do wszystkich uczestników obrad o uczczenie 

minutą ciszy zmarłego 12 sierpnia br. Ś.p. Janusza Majewskiego. Dodał, że rozpoczynał 
kadencję razem z obecnymi Radnymi. 

Wszyscy uczestnicy obrad powstali, nastała minuta cisza. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 
2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu - nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby wnieść jakieś sugestie dotyczące 

porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził,                    

że porządek obrad został zaakceptowany i przystąpił do jego realizacji. 

 

 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 25.06.2022 r. do dnia 

26.08.2022 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) Uchwała Nr 173/2022 Zarządu Powiatu w Legionowie z dnia 23 sierpnia 2022 r.,      

w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Legionowie oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Warszawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za I półrocze 2022 roku wraz z informacją o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2035 oraz informacją o przebiegu 

wykonania planu finansowego Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie                

za I półrocze 2022 roku – stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

Dodał, że uchwała zostanie przesłana Radnym drogą elektroniczną; 

 

2) od Kierownika Nadzoru Wodnego w Warszawie Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie, roczne sprawozdanie za rok 2021 z podejmowanych działań 

zgodnie z ustawą ”Prawo wodne” – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

 

3) od Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Warszawie, Zarządu Zlewni w Dębem, Nadzoru Wodnego         

w Nowym Dworze Mazowieckim, roczne sprawozdanie z działań podejmowanych       

w 2021 roku na terenie powiatu – stanowi załącznik nr 6 do protokołu;   
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4) od Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza Talarskiego pismo 

informujące o przeprowadzeniu kontroli kompleksowej w Liceum 

Ogólnokształcącym im. Stanisława Lema w Stanisławowie Pierwszym – stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu; 

 

5) interpelacje Radnych: 

a) Pani Izabeli Kownackiej w sprawie: 

- bezpieczeństwa pieszych i poprawy powiatowej infrastruktury drogowej             

na terenie Gminy Wieliszew –odpowiedź stanowi załącznik nr 8 do protokołu ; 

- zagospodarowania działki 1099/13 w Michałowie Reginowie – odpowiedź 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

 

b) Pana Mirosława Kado, dotycząca niedostosowania dwóch przejść dla pieszych 

na drodze powiatowej Nr 1823W ul. Suwalna w Łajskach dla ruchu osób 

niepełnosprawnych – odpowiedź stanowi załącznik nr 10 do protokołu; 

 

c) Pani Izabeli Kownackiej i Pana Mirosława Kado w sprawie realizacji przejazdu 

bezkolizyjnego w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 632 w miejscowości Michałów – 

Reginów – odpowiedź stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Radnych o stosowanie zasady, która 

wynika z ustawy o samorządzie powiatowym, aby interpelacje były kierowane           

do Starosty, za pośrednictwem Przewodniczącego Rady. 

 

6) do wiadomości: 

a) pismo skierowane przez Starostę Legionowskiego do Dyrektora Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie, z zapytaniem na jakim etapie jest 

finalizacja opracowania kompleksowej dokumentacji projektowej na realizację 

inwestycji pn.: „Rozbudowa prawego wału przeciwpowodziowego rzeki Wisły na 

odcinku Jabłonna – Nowy Dwór Mazowiecki” oraz czy przewidywany jest termin 

zakończenia realizacji przedmiotowego zadania – stanowi załącznik nr 12          

do protokołu; 

b) pismo mieszkańca Chotomowa dotyczące zwiększenia bezpieczeństwa 

mieszkańców - przebudowy ul. Chotomowskiej, Partyzantów oraz Ojca 

Kordeckiego w Chotomowie– stanowi załącznik nr 13 do protokołu ; 

c) pismo mieszkanki Legionowa w sprawie zapewnienia miejsca w szkole 

ponadpodstawowej młodzieży realizującej obowiązek nauki zamieszkującej        

na terenie Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 14 do protokołu; 

odpowiedzi w tej sprawie udzielił Wicestarosta Legionowski – stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu; 

 

7) w takiej samej sprawie wpłynął również anonim – stanowi załącznik nr 16               

do protokołu ;  

 

8) Zaproszenie od Władz Miasta Legionowo oraz Koła Światowego Związku Żołnierzy 

AK i Zespołu Ochrony Pamięci Armii Krajowej „Brzozów” na Legionowskie obchody 

78. rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego. – stanowi załącznik nr 17             

do protokołu. 

Pan Leszek Smuniewski dodał, że uczestniczył w tej uroczystości wspólnie z innymi 

reprezentantami powiatu. Nadmienił, że Radni uczestniczyli również w obchodach 

na terenie powiatu, związanych ze świętem Wojska Polskiego obchodzonym w dniu 

15 sierpnia;  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie pisma są dostępne w Biurze Rady, 

zachęcał Radnych do zapoznania się ze szczegółami.  
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Pan Leszek Smuniewski powiedział, że termin kolejnej Sesji Rady Powiatu w Legionowie, 

zgodnie z planem pracy ustalony zostaje na dzień 26 września. Dodał, że o terminie Sesji 

październikowej, Radni zostaną powiadomieni po podjęciu decyzji.   

 

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące pracy 

Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Legionowie, Radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. Dodał, że teraz przedstawi prezentację na temat 

najważniejszych, bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Legionowskiemu za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że chciałby się odnieść do pomocy dla Ukrainy. Dodał, 

że ma przyjemność gościć rodzinę z Ukrainy. Państwo rekompensuje ich pobyt za cztery 

pierwsze miesiące. Dodał, że koszty eksploatacji mieszkania są znaczące (gaz, woda, 

ścieki, ogrzewanie), a w obecnej chwili nie mówi o dalszym dofinansowaniu do pobytu 

uchodźców w polskich domach. Zapytał, czy Zarząd Powiat podejmuje jakieś działania, 

żeby tą sprawę nagłośnić i zgłosić do Rządu ten problem? 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że Zarząd Powiatu nie podjął żadnych konkretnych 

działań w tym zakresie, ponieważ nie jest to w jego kompetencjach. Dodał, że jest to 

problem ogólnokrajowy. 

Starosta Legionowski nadmienił, że Polacy przyjmowali rodziny z Ukrainy do swoich domów 

z potrzeby serca i chęci niesienia pomocy i w jego ocenie każdy podejmował świadomą 

decyzję i liczył się z kosztami z tym związanymi. Zaznaczył, że jeżeli ten problem będzie 

duży, jeżeli chodzi o Powiat Legionowski, to Zarząd Powiatu może wystąpić z pewną 

inicjatywą, natomiast nie jest kompetentny w zakresie decyzji o świadczeniu dalszej 

pomocy w tym zakresie.       

Pani Agnieszka Borkowska odniosła się do informacji zawartej w sprawozdaniu Starosty,   

w zakresie informacji, że w szkołach powiatowych jest ponad 290 uczniów więcej. Zapytała, 

czy będzie kadra nauczycielska dla większej liczby uczniów? Powiedziała, że rodzice mają 

również obawy, czy nauka będzie odbywała się trybie zmianowym. Zapytała, czy odbyły 

się rozmowy z dyrektorami szkół na ten temat?   

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że obecnie jest już 324 uczniów więcej, czyli 10 

oddziałów, prawdopodobnie będzie się to jeszcze zmieniało do połowy września. Dodał,     

że nie może powiedzieć, że wszystkie szkoły mają zagwarantowaną kadrę, a kadra jest też 

zatrudniana „na ostatni moment”. Zaznaczył, że poradzenie sobie z tym jest w gestii 

dyrektora placówki. Nadmienił, że dyrektorzy są osobami odpowiedzialnymi,                             

a świadomość, że uczniów będzie więcej mieli już od czerwca.    
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Pan Jacek Szczepański zaprosił wszystkich na legionowską promocję książki „Wrzesień 

1939 r. Jabłonna Legionowo Nieporęt Serock Wieliszew”, która odbędzie się w Muzeum 

Historycznym w dniu 3 września br.   

Pan Konrad Michalski powiedział, że chciałby tylko uzupełnić odpowiedź Starosty 

Legionowskiego na pytanie Pani Agnieszki Borkowskiej, że spotkania z dyrektorami szkół 

odbywały się wielokrotnie w trakcie roku szkolnego. Dodał, że szkoły mają też ograniczoną 

powierzchnię. Zaznaczył, że w szkołach powiatowych zostały przygotowane dodatkowe 

oddziały.  

Nadmienił, że 1 września br. w Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Konopnickiej                   

w Legionowie, odbędzie się uroczystość pożegnania obecnego Dyrektora Pani Jolanty 

Magdy, a nowym Dyrektorem został Pan Mariusz Suwiński.  

Pan Mirosław Kado kontynuując wypowiedź Pana Wiesława Smoczyńskiego dodał, iż uważa, 

że zarówno polscy obywatele, polskie samorządy jaki i polski rząd bardzo dobrze zdali 

egzamin z pomocy uchodźcom i ma nadzieję, że będzie to kontynuowane. W jego ocenie, 

to Unia Europejska nie zdała egzaminu w tym zakresie, bo gdy chodziło o problem, który 

dotykał krajów starej unii europejskiej w 2014 roku znalazły się ogromne środki finansowe 

na pomoc dla uchodźców. Natomiast w momencie, kiedy problem dotyczy nowych krajów 

Unii Europejskiej, nie tylko Polski, tych środków finansowych nie ma. Złożył apel                    

do polskich europosłów, aby cały czas poruszali tą kwestię.     

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

5. Ochrona zdrowia w Powiecie Legionowskim – informacja na temat działalności 

ZOZ „Legionowo” sp. z o.o. – sprawozdanie za 2021 rok oraz informacje                     

o działalności bieżącej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Prezesa ZOZ „Legionowo” Sp. z o.o., 

o przedstawienie szczegółowych informacji dotyczących działalności jednostki. Dodał, że 

temat został omówiony również na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw 

Społecznych w dniu 21 lipca br. 

Pani Dorota Glinicka przedstawiła sprawozdanie Zarządu z działalności Spółki Zespołu 

Opieki Zdrowotnej „Legionowo” Sp. z o.o. za 2021 rok – stanowi załącznik nr 20                

do protokołu. 

Następnie przekazała szczegółowe informacje w zakresie bieżącego funkcjonowania spółki 

– stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję w tym 

temacie, w której kolejno udział wzięli.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, iż uważa że podstawowa opieka zdrowotna powinna 

rozwijać się w gminach. Dodał, że „ZOZ” Legionowo jest spółką powiatową, i w ocenie 

Radnego powinna zmierzać w kierunku specjalistycznej opieki zdrowotnej. Nadmienił,         

że w związku z tym, że kapitał spółki jest Powiatu Legionowskiego, Radny chciałby przy 

okazji poznać Radę Nadzorczą oraz uzyskać informację, kiedy ona została wybrana. 

Zaznaczył, że dobrze by było, aby również brała udział w dzisiejszej dyskusji.  
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Radny zapytał, czy wszystkie szkoły z Powiatu Legionowskiego mogą korzystać z opieki 

zdrowotnej i czy uczniowie mogą być nadzorowani przez ośrodek powiatowy? 

Dodał, że w jego ocenie powinien być ograniczony zakres działalności spółki, a powiat 

powinien skoncentrować się na swoich zadaniach. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że informacja dotycząca składu Rady Nadzorczej Spółki 

zawarta jest w sprawozdaniu, które zostało udostępnione wszystkim Radnym.        

Pan Mirosław Kado zapytał, czy Pani Dorota Glinicka posiada informację, kto złożył oferty 

w konkursie na nocną i świąteczną opiekę zdrowotną na terenie Powiatu Legionowskiego? 

Powiedział, że jest rozpowszechniona opinia wśród mieszkańców powiatu, że na NPL nie 

ma lekarzy pediatrów. Zapytał, czy to jest prawda? 

Pani Dorota Glinicka odniosła się do pytania Pana Wiesława Smoczyńskiego. Powiedziała, 

że w skład Rady Nadzorczej Spółki wchodzą: 

1) Przewodniczący – Pan Paweł Kalinowski; 

2) Wiceprzewodniczący – Pan Radosław Dec; 

3) Sekretarz – Pan Stanisław Prykowski. 

Pani Dorota Glinicka zaznaczyła, że jest w stałym kontakcie z członkami Rady Nadzorczej. 

Na bieżąco odbywają się spotkania, przekazywane są informacje. Rada Nadzorcza opiniuje  

wszystkie sytuacje bieżące.  

W odniesieniu do podstawowej opieki zdrowotnej, trudno jest powiedzieć, że Spółka ma jej 

nie prowadzić, kiedyś tak było. Dodała, że w ochronie zdrowia bardzo się zmieniają 

przepisy, że specjalistyka ma być w podstawowych opiekach zdrowotnych. Pacjenci chcą 

przychodzić do ZOZ „Legionowo” Sp. z o.o. i zdaniem Pani Prezes te działania nie powinny 

być zawężane, tylko do specjalistyki.  

Pani Dorota Glinicka powiedziała, że do pracy w ZOZ „Legionowo” poszukiwany jest 

specjalista z każdej dziedziny medycyny – neurologii, dermatologii, pulmunologii. 

Nadmieniła, że bardzo ciężko jest pozyskać specjalistę.  

Odnosząc się do NPL w Spółce, zaznaczyła, że już dawno zgłaszała potrzebę obsadzenia  

czterech etatów specjalistów, ale na pewno wśród nich nie było pediatry. Jeżeli ktoś 

oczekuje pediatry na NPL, to na stronach NFZ są informacje, gdzie pediatra na pewno jest. 

W ZOZ „Legionowo” pediatra na NPL nie dyżuruje.  

Pani Dorota Glinicka powiedziała, że rozumie oczekiwania pacjentów i właśnie ze względu 

na to, Spółka ZOZ „Legionowo”, nie złożyła swojej oferty w konkursie na NPL, bo nie jest 

w stanie tych oczekiwań spełnić, z uwagi na brak specjalistów.  

Dodała, że w nowym konkursie umowa będzie zawarta na okres od 1 października br.           

do 30 czerwca 2023 roku. Dodała, że w nocnej i świątecznej opiece zdrowotnej rusza 

pilotaż. Mają powstać Centra. Nadmieniła, że Nocna Świąteczna Opieka Zdrowotna zmieni 

swój charakter. Najbliższe Centrum Pomocy Doraźnej będzie w Błoniu. Lekarz obecny 

stacjonarnie będzie przyjmował w godzinach od 8:00 do 24:00. System zakłada 

zorganizowanie centrali, gdzie pielęgniarka położna lub lekarz będą odbierać telefony i na 

bieżąco kierować do szpitala lub do Centrum Pomocy Doraźnej, celem udzielenia pomocy. 

Taki jest projekt, który obecnie jest w konsultacjach przez związki do tego powołane. 

Platforma będzie pierwszego kontaktu, ogólnopolska i będzie działała od poniedziałku do 
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piątku w godzinach 18:00 – 8:00 oraz w soboty i niedziele całodobowo. Natomiast jeżeli 

chodzi o Centrum Pomocy Doraźnej będzie czynne od godz. 8:00 do godz. 24:00, będzie 

obejmowało zakres nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej, pediatrii oraz traumatologii, 

ortopedii traumatologii ruchu lub chirurgii ogólnej, chyba że dana specjalizacja jest na 

terenie powiatu.  

Pani Prezes odniosła się również do pytania Pana Mirosława Kado. Powiedziała, że będzie 

to informacja publiczna, podana zostanie 8 września br.                  

Pani Agnieszka Borkowska złożyła podziękowanie Pani Dorocie Glinickiej. W ocenie Radnej 

jest to najlepsza przychodnia, jeżeli chodzi o Powiat Legionowski. Nawiązała również do 

Nocnej i Świątecznej Pomocy Lekarskiej. Zwróciła się z prośbą do Zarządu Powiatu                 

o przekazanie informacji, która placówka wygra konkurs na świadczenie Nocnej                      

i Świątecznej Pomocy Lekarskiej w powiecie.      

Pani Izabela Kownacka powiedziała, że chciałaby się przyłączyć do wypowiedzi 

przedmówczyni, w jej ocenie to również jest bardzo dobra przychodnia. Złożyła 

podziękowanie w imieniu swoim i pacjentów.    

Pan Robert Wróbel powiedział, że przez 11 lat pracy Pani Doroty Glinickiej, przychodnia 

bardzo się zmieniła. Złożył podziękowanie za wszystkie lata pracy, pogratulował 

wytrwałości, siły i nieustającej energii do zmian. 

Pan Leszek Smuniewski zapytał, czy zdaniem Pani Doroty Glinickiej zmiana rejonu 

operacyjnego z warszawskiego na rejon, który ma dyspozytornie w Siedlcach, spowoduje, 

że mieszkańcy Powiatu Legionowskiego będą odczuwać tą zmianę? Jeżeli tak, to czy powiat 

może podjąć jakieś działania, aby ta zmiana została jak najłagodniej przeprowadzona?   

Pani Dorota Glinicka powiedziała, że te wszystkie zmiany, które są w planie zabezpieczenia 

ratownictwa medycznego są konsultowane również z powiatami i samorządami. Dodała, że 

dyspozytornia warszawska jest bardzo przeciążona. Dzięki tej zmianie, dwa stanowiska 

dyspozytorskie zostają zwiększone w Siedlcach. W jej ocenie, mieszkaniec, który dzwoni 

na numer 112 lub 999 nie zdaje sobie sprawy gdzie są te telefony odbierane i w jakim 

rejonie. W ocenie Pani Prezes ta zmiana nie będzie odczuwalna dla mieszkańców.       

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że wspólnie z Panią Prezes tak naprawdę od roku 

ubiegłego prowadził rozmowy z NFZ mówiąc o tym, że kończy się kontrakt i że trzeba 

rozwiązać ten problem. Dodał, że sugerowali, iż z logicznego punktu widzenia to szpital 

powinien świadczyć usługi w tym zakresie. Dodał, że chciałby zwrócić uwagę, że Zakład 

Opieki Zdrowotnej „Legionowo” jest spółką. Nadmienił, że gdyby NFZ nie rozstrzygnął 

konkursu, to jeżeli będzie taka możliwość, to Starosta razem z Panią Prezes będą brać 

udział w negocjacjach, które mogą być kolejną fazą. 

Raz jeszcze złożył podziękowanie Pani Prezes za zaangażowanie i myślenie o przyszłości.   

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady raz jeszcze 

podziękował za szczegółowe przedstawienie sprawozdania. W imieniu swoim i wszystkich 

Radych podziękował również za zaangażowanie w codzienną pracę.   

Ogłosił 15 minut przerwy. 

Po przerwie przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  
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6. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie            

z działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowej Instytucji 

Kultury w Legionowie o przedstawienie sprawozdania. Dodał, że temat został już omówiony 

na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 5 lipca br. 

Pani Ewa Listkowska przedstawiła sprawozdanie z działalności PIK w Legionowie w 2021 

roku – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Następnie omówiła działalność PIK-u w Legionowie w pierwszym półroczu 2022 roku – 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe omówienie tematu i zaproponował 

dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że spośród wielu ciekawych inicjatyw PIK-u                      

w Legionowie, jest pod ogromnym wrażeniem projektu „Sztuka za/ścianką”, czyli spotkań 

z mieszkańcami Powiatu Legionowskiego, którzy mogą podzielić się swoimi 

doświadczeniami i mogą wpłynąć na to, że budują tożsamość powiatu. Nadmienił,                 

że zainteresowanie tym projektem jest bardzo duże wśród mieszkańców Powiatu 

Legionowskiego.  

Pan Leszek Smuniewski złożył podziękowanie Pani Dyrektor i całemu Zespołowi 

pracowników PIK-u za pracę.  

Pan Zenon Durka powiedział, że PIK w Legionowie, reprezentuje bardzo szerokie, wręcz 

imponujące spektrum działania. Bardzo dużo działań związanych ze sztuką, z kulturą, ale 

również z dziedzictwem narodowym. Dodał, że ważnym elementem działalności jednostki 

jest również angażowanie instytucji kulturalnych, domów kultury w powiecie. Przekazał 

gratulacje pani Dyrektor, za to że pracuje z bardzo twórczym i kreatywnym zespołem 

pracowników. Wyraził swoje zadowolenie ze współpracy MOK-u w Legionowie z PIK-iem, 

zwłaszcza w dziedzinie Szaniawskiego. Dodał, że na jesieni zostanie przedstawiona etiuda, 

związana z Marią Konopnicką, ale również odbędzie się promocja tomiku stworzonego przez 

pracownika MOK-u, co jest kompendium wszystkich dramatów. Zostało to już wydane 

drukiem, obecnie jest nagrywane na audiobook. Nadmienił, że Stowarzyszenie, którego 

jest prezesem, obecnie jest na etapie digitalizacji wszystkich dzieł Jerzego Szaniawskiego, 

które mają zostać wydane. Zwrócił się z prośbą do Zarządu i Rady Powiatu w Legionowie 

o przychylne rozpatrzenie wniosku z tym związanego, przy okazji planowania budżetu         

na 2023 rok.         

Pani Ewa Listkowska powiedziała, że z uwagi na ograniczone warunki lokalowe PIK-u, 

gdyby nie współpraca z gminnymi ośrodkami kultury i innymi instytucjami na terenie 

powiatu, to PIK nie mógłby zrealizować tylu pomysłów. 

Pani Aleksandra Bednarek odniosła się do wypowiedzi Pana Leszka Smuniewskiego i 

zapytała, czy akcja „Poznaj mojego sąsiada artystę” będzie kontynuowana? Podziękowała                    

za różnorodność propozycji PIK-u. Dodała, że jakość wizualna Facebook-a PIK-u bardzo 

zachęca do jego obserwowania oraz, że zaproszenia, które są przygotowywane są bardzo 

atrakcyjne.  

Nawiązała również do Prawieku Olgi Tokarczuk, mówiąc, że warto by było zamieścić 

bardziej widoczną informację, że zostało to utworzone przez uczniów Szkół Specjalnych.   
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Pani Ewa Listkowska powiedziała, że zgadza się z wypowiedzią Radnej. Dodała, że teraz są 

konsultowane pomysły w jaki sposób tą informację wyeksponować. 

Powiedziała, że zaproszenia są w większości wspólną pracą pracowników. 

Odniosła się również do pytania związanego z artystami mieszkającymi na terenie Powiatu 

Legionowie. Powiedziała, że w listopadzie PIK będzie aplikował do projektów 

ministerialnych, ponieważ koszt produkcji filmowej jest znaczący i samodzielnie nie jest     

w stanie zapewnić tych realizacji z własnego budżetu. Nadmieniła, że PIK bardzo chciałby 

kontynuować te realizacje, jeżeli tylko uda się pozyskać środki zewnętrzne na ten cel. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że chciałby zwrócić uwagę, że Powiatowa Instytucja 

Kultury w Legionowie ma bardzo złe warunki lokalowe i Zarząd Powiatu, w perspektywie 

czasu podejmuje się rozwiązania tego problemu, chociaż nie jest to sprawa prosta z uwagi 

na brak nieruchomości. Jednocześnie Starosta zapewnił, że wszystkie działania są już na 

etapie bardzo zaawansowanym. Dodał, że chciałby zwrócić uwagę na różnorodność 

działalności PIK-u, za co złożył serdeczne podziękowanie oraz gratulacje. Nadmienił, że 

braki lokalowe spowodowały, że PIK zaistniał w gminach powiatu, co bardzo cieszy. 

Zaznaczył, że Pani Ewa Listkowska podejmowała wiele działań na pozyskanie rozmaitych 

propozycji kulturalnych, co Zarząd Powiatu wspierał finansowo. 

Pan Robert Wróbel powiedział, że chciałby przyłączyć się do wypowiedzi Starosty 

Legionowskiego. Złożył podziękowanie za to, że PIK w Legionowie nie konkuruje                     

z gminnymi ośrodkami kultury, tylko z nimi współpracuje. Podziękował również Panu 

Grzegorzowi Kubalskiemu, który bezpośrednio nadzoruje pracę PIK-u w Legionowie.   

Pani Ewa Listkowska również złożyła podziękowanie Panu Grzegorzowi Kubalskiemu, 

szczególnie za zaangażowanie w powstawanie nowej siedziby instytucji.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, ze powstanie PIK-u to była dobra decyzja, chociaż 

budziło to wiele wątpliwości, a obecny dorobek kulturalny PIK-u jest chyba najlepszym 

powodem do tego, aby budować siedzibę PIK-u. Jeszcze raz serdecznie podziękował za 

wszystkie działania.   

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił       

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 255/XXXIV/2021 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2022. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  
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Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 29.08.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                   

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Borkowska 

Uchwała Nr 290/XLIII/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                        

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 – stanowi załącznik nr 24         

do protokołu. 

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2022 – 2035. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,       

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2035. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 29.08.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 

2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Borkowska 

Uchwała Nr 291/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2022 – 2035 – stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

 

9. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XLII Sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 27.06.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz 

ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Zenon Kuska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Borkowska 

Z powodu problemów technicznych, Pan Zenon Kuska nie mógł wziąć udziału                         

w głosowaniu. 
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Przewodniczący Rady potwierdził, że protokół z XLII Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że chciałby przekazać informację, że w dniu 

29.08.br. w godzinach nocnych będą ograniczenia w ruchu na drodze Nr 61. 

 

 

 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

 

 

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

Protokół przygotowała: Agata Szraga 


